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Sandra – Labdien.Kāpēc tiek diskrimin

Labdien.
Kāpēc tiek diskriminēti BAMA iedzīvotāji – kājāmgājēji?
Itves nav izbūvētas, ielas slidenas, Vītiņu ielas nogāze slidena, cilvēki krisdami pārvietojas,
nav kaisītas. Vai tiešām mēs maksājam nodokļus, lai pretī saņemtu šādu nožēlojamu ielu
stāvokli?


